中国一蒙古国博览会秘书处

邀请函

林秉镇秘书长:

衷心感谢您多年来对我区经济社会发展和中蒙博览会给予 的关心与支持!

由中华人民共和国商务部、蒙古国食品农牧业和轻工业部、 内蒙古自治区人民政府共同主办的第四届中蒙博览会,将于 2023年9月6日至10日在内蒙古呼和浩特市举行。现诚挚邀请 您届时莅临第四届中蒙博览会并参加相关活动。

本届中蒙博览会以"共建开放新格局,共享发展新机遇" 为主题,将举办投资贸易洽谈、会议论坛、展览展示、人文交 流等系列活动,全面拓展中蒙两国以及与世界各国的合作关系, 以高水平开放促进高质量发展。届时,中蒙两国及相关国家和 地区政要、政府和经贸代表团、工商界知名人士、有关方面专 家学者及媒体代表等将出席博览会。

期待金秋九月与您在内蒙古呼和浩特市共商务实合作、共创美好未来。

专此致函, 盼复。

附件:初步活动日程安排



(联系人: 吴鹏; 联系方式: 0086-0471-4825540)

初步活动日程安排

9月5日

下午 会见活动及欢迎晚宴

9月6日

上午 第四届中国一蒙古国博览会暨国家向北开放经贸洽谈会开幕式

下午 国家向北开放经贸洽谈会

9月7日至8日

内蒙古一中亚五国经贸合作研讨会; "一带一路"绿色农畜产品推介会; 草原丝绸之路国际文化旅游推介会; 中蒙国际标准化论坛; 中蒙国有企业改革发展研讨会; "大图们倡议"东北亚地方合作委员会第十一次会议及第九次物流分委员会会议; 内蒙古(通辽)第八届中医药(蒙医药)产业博览会(通辽市)。

9月6日至10日

蒙古国及有关国家和地区综合展;内蒙古自治区主题展和行业展,有关省区市、港澳地区综合展。国际商品展、蒙古国商品展、各省区市商品展、内蒙古绿色农畜产品展、各盟市商品展等。中蒙俄文化交流展演、中蒙俄妇女发展文创交流展示等人文交流活动。

Invitation Letter

June 26th,2023

Dear Mr. Lin Bing Zhen

We deeply appreciate your care and support for the economic and social development of Inner Mongolia Autonomous Region over the years.

We are pleased to invite you to the 2023 China-Mongolia Expo from September 6th to 10th, 2023, at Hohhot city, Inner Mongolia. The expo will be jointly organized by the Ministry of Commerce of the People's Republic of China, the Ministry of Food, Agriculture and Light Industry of Mongolia, and the People's Government of Inner Mongolia Autonomous Region.

Carrying the theme "Building a New Dynamics for Opening up and Sharing New Opportunities for Development", it will be a gathering of government officials and economic and trade delegations, industry leaders, experts, scholars and media representatives from China and Mongolia, and

related countries and regions. The expo highlights

investment and trade negotiations, forums, exhibitions,

and cultural exchanges. It will expand the cooperation

between China and Mongolia, as well as with other

countries around the world, and promote high-quality

development through a high-level opening up.

We are looking forward to your presence and we can

engage in substantive cooperation and jointly create a

promising future.

Your reply will be greatly appreciated.

Contact : Wu Peng

Tel:0086-0471-4825540

Program (Draft)

September 5th

Afternoon Meeting and Welcoming Banquet

September 6th

Morning Opening Ceremony of the 4th China Mongolia
Expo and National Economic and Trade Fair for
Opening to the North

Afternoon National Economic and Trade Fair for Opening to the North

September 7th to 8th

Mongolia-Central Asia Economic and Trade Cooperation Seminar; Green Agricultural and Livestock Products Promotion Conference of the Belt and Road Initiative:International Culture and Tourism Promotion Conference of the Steppe Route; China Mongolia International Standardization Forum: Seminar on the Reform and Development of China Mongolia State Owned Enterprises:The Local Cooperation 11th Committee

Meeting and 9th Logistics Sub-committee Meeting of the GTI; The 8th Inner Mongolia (Tongliao) Traditional Chinese Medicine (Mongolian Medicine) Industry Expo (Tongliao City).

September 6th-10th

Comprehensive exhibitions of Mongolia and related countries and regions; themed exhibitions and industry exhibitions of Inner Mongolia, and exhibitions of relevant provinces, regions and cities, Hong Kong and Macao; International commodity exhibition, Mongolian commodity exhibition, commodity exhibition of provinces, regions and cities of China. Inner Mongolia green agriculture and livestock product exhibition, commodity exhibition of leagues and cities in Inner Mongolia. Cultural exchange performances among China, Mongolia, and Russia, as well as cultural exchanges and exhibitions on women among China, Mongolia, and Russia.